



NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)

February 15, 2021

Solicitation No.: 2BP0-81784
Department: Courts Administration Service
Contracting Authority: Katherine Ikeson
Title: Procurement Officer
E-mail Address: Katherine.ikeson@canada.ca
Notification Period: 10 days (2021-02-16 to 2021-02-26)

Description of Requirement:

Courts Administration Services (CAS) requires the supply and delivery of two (2) high speed scanners listed below, or equivalent.

CAS has a requirement for high speed scanners to facilitate the efficient and effective digitization of Court Documents by increasing the scanning capacity across Canada to enable virtual court proceedings (E-court), thereby increasing efficiencies in its operations during the pandemic. These documents, many of which are between 400 and 500 pages, do not permit the use of an ordinary printer/scanner MFD (multi-function device) as MFDs only have a maximum feeder capacity of 200 pages. CAS' operations require scanning thousands of pages daily and therefore requires commercial production scanners that can handle large documents designed to accommodate a daily duty cycle of at least 100,000 pages and a 500 page feeder.

Delivery Destination Area: Gatineau, QC

Delivery Date: No later than March 31, 2021

Security Requirements: No

Trade Agreements:

The requirement is subject to the provisions of Canada Free Trade Agreement (CFTA)

Comprehensive Land Claim Agreements (CLCA): No

The responsive bid with the lowest evaluated price will be recommended for award of a contract. Bids must be submitted only to the SSC Email Address for RFQ Submission by the date, time and place indicated on page 1 of the RFQ.

Documents may be submitted in either official language of Canada.

All enquiries related to this solicitation must be addressed in writing to:

Katherine Ikeson - Procurement Officer
Shared Services Canada
180 Kent Street, Ottawa Ontario, K1P 0B6
(613) 298-2147
Katherine.ikeson@canada.ca





No. Sollicitation : 2BP0-81784
Département : Le Service administratif des tribunaux judiciaires
Autorité Contractante : Katherine Ikeson
Titre : Agent d'approvisionnement
Courriel : Katherine.ikeson@canada.ca
Période de notification : 10 jours 2021-02-16 to 2021-02-26

Description:

Le Service administratif des tribunaux judiciaires (SATJ) exige la fourniture et la livraison de deux (2) scanners à grande vitesse énumérés ci-dessous, ou l'équivalent.

Le SATJ a besoin de scanners à grande vitesse pour faciliter la numérisation efficace des documents de procédure en augmentant la capacité de numérisation dans tout le Canada pour permettre des débats judiciaires virtuels (audiences électroniques), ce qui augmentera l'efficacité de ses activités pendant la pandémie. Ces documents, dont beaucoup comptent entre 400 et 500 pages, ne permettent pas l'utilisation d'une imprimante multifonctionnelle ordinaire (avec scanner), car ces appareils n'ont qu'une capacité maximale de 200 pages. Les activités du SATJ nécessitent la numérisation de milliers de pages par jour et exigent donc des scanners de production commerciale capables de traiter des documents de grande taille, conçus pour un cycle d'utilisation quotidien d'au moins 100 000 pages et un chargeur de 500 pages.

Destination : Gatineau, QC

Date de livraison : Au plus tard le 31 mars 2021

Les accords commerciaux:

L'exigence est soumise aux dispositions de Accord de libre-échange canadien (ALEC)

Exigences relatives à la sécurité: No

Ententes sur les revendications territoriales globales applicable : Non

La soumission recevable la moins chère selon l'évaluation sera recommandée pour l'attribution du contrat. Les soumissions doivent être soumises uniquement à la soumission envoyée par courriel à l'adresse électronique réservée aux RFP de SPC, au plus tard aux dates et heures, et à l'emplacement indiqués à la page 1 de la RFP. Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.

Toute demande de renseignement liée à cette demande de soumission doit être envoyée par écrit à :

Katherine Ikeson - Agent d'approvisionnement
Shared Services Canada
180, rue Kent, Ottawa Ontario, K1P 0B6
(613) 298-2147
Katherine.ikeson@canada.ca

